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Reunió de conveni 
 

A la sessió d'avui, s'han continuat fent aportacions a l'esborrany de redactat de 

l'article de conveni sobre els increments salarials, que s'ha estat treballant a les 

últimes reunions. 

 

L'RD ha recordat que va sol·licitar a la part social que consensués la persona 

que ostentarà la figura de la presidència de la taula de conveni. 

 

Després d'un recés, una majoria de la part social ha convingut la persona que 

ostentarà el càrrec de President de la Taula de Conveni. 

 

L'RD ha acceptat la persona proposada per la part social i farà les gestions 

pertinents perquè s'incorpori a les reunions de la comissió negociadora. 

 

La Direcció 


